



Peluang untuk anda nikmati kandungan berita yang menarik, pilihan foto dan video yang pelbagai, serta kemudahan membuat tempahan meja secara langsung di restoran-restoran halal!

# Peluang chope meja di restoran halal menerusi aplikasi BH.sg

► **CHAIRUL FAHMY HUSSAINI**  
chairul@sph.com.sg

Pengguna yang memuat turun versi terbaru aplikasi bergerak Berita Harian bukan sekadar berpeluang menikmati pelbagai kandungan berita tetapi juga berpeluang membuat tempahan meja di restoran halal dengan mudah.

Bagi pengguna telefon bijak jenis Android, seperti Samsung, HTC, Sony, Oppo atau LG, aplikasi terbaru BH.sg boleh didapati di Google Play Store.

Pengguna telefon bijak jenis iOS atau iPhone pula boleh mendapatkannya menerusi Apple AppStore.

Antara ciri-ciri menarik versi baru itu termasuk reka letaknya yang mesra pengguna supaya mudah bagi pengguna melayari aplikasi tersebut bagi menyusur bahan berita.

Para pembaca yang melanggan platform digital BH.sg dapat memanfaatkan sepenuhnya kandungan premium yang ditawarkan.

Lebih menarik lagi, mereka berpeluang mendapatkan dua hadiah menarik - powerbank dan thumbdrive - sekiranya melanggan untuk tempoh dua tahun.

Versi sedia ada yang memanfaatkan kemudahan HTML5 memerlukan pengguna sentiasa 'online' atau berada dalam talian supaya dapat menikmati bahan berita secara elektronik.

Versi terbaru bagaimanapun menyediakan E-Akhbar dalam format PDF dan setelah dimuat turun, pengguna dapat menikmati bahannya tanpa berada dalam talian.

Pengguna juga boleh mendapat sajian berita terkini dari dalam dan luar negara dengan paparan yang lebih padat menerusi versi terbaru ini.

Bagi pengguna berbayar, mereka juga dapat menikmati laporan penuh berita-berita yang disajikan.

Saiz paparan di skrin turut boleh dibesarkan atau dikesalkan mengikut cita rasa dengan hanya menyentuh butang saiz yang terdapat di sudut kanan skrin.

Bahan berita juga disusun rapi mengikut kategori, antaranya dunia, sukan, setempat dan ekonomi.

Untuk menikmati pakej yang berbaloi, pengguna digalakkan melanggan pakej 'Semua-Dalam-Satu' bernilai \$18.99.

Pakej ini menawarkan pengguna akhbar versi cetak yang dikirimkan ke rumah setiap hari dan kemudahan menikmati Berita Harian di kesemua wadah digital yang ditawarkan - secara dalam talian di BeritaHarian.sg, menerusi aplikasi telefon bijak dan juga aplikasi tablet untuk iPad.

Muat turun sekarang di App Store atau Google Play.



**Aplikasi BH.sg menawarkan pilihan meluas untuk setiap lapisan pembaca, daripada kanak-kanak hingga warga emas!**

**Berita Terkini**  
perkembangan mutakhir semasa

**E-Akhbar**  
nikmati BH versi elektronik pada bila-bila masa dan di mana sahaja

**BeritaHarian.sg SoShioK Halal**  
untuk mereka yang minati masakan dan ingin mencuba resipi baru

**Bahasa dan Sastera**  
untuk pelajar, pendidik, pencinta bahasa dan sasterawan



tempahan meja di restoran halal

**Galeri Video**  
sajian klip berita menyentuh isu-isu semasa

**Galeri Foto**  
paparan gambar-gambar yang mewajahi Berita Harian setiap hari.

**PAKEJ SERENDAH \$18.99 SEBULAN!**

Untuk nikmati kandungan premium, langgani Berita Harian di SPH E-Shop, [www.sphsubscription.com.sg/eshop/](http://www.sphsubscription.com.sg/eshop/) atau hubungi 6388-3838

Muat turun aplikasi BH.sg secara percuma di

taip 'berita harian' atau 'berita harian.sg' di petak carian

